Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 2-9-2018 - Week 19

1. 為慶祝傳統農曆新年,北加州中文學校聯合會及僑界特聯合舉辦2018年北加州 『第九屆全僑迎春聯合揮毫活動』暨『狗年海報比賽頒獎典禮』。

活動時間:2月11日(周日)下午1時30分至4時30分

活動地點:金山灣區華僑文教服務中心。(100 S. Milpitas Blvd., Milpitas, CA 95035)

- 2. 愛的叮嚀: 最近天氣變化很大,請家長提醒孩子注意增減衣服!
- 3. 福利社這星期五將賣「茶葉蛋和豆乾」。謝謝八年級邵修如的媽媽幫孩子們準備。
- 1. To celebrate Chinese New Year, a special event will be hosted at Culture Center of Taipei Economic and Cultural Office in Milpitas on Sunday, 2/11 from 1:30 PM to 4:30 PM. Activities include Chinese calligraphy and the Year of Dog poster competition award ceremony. You are welcome to join.
- 2. The weather is changeable in these days. Please remind your child to dress accordingly.
- 3. This Friday, Snack Shack will sell tea eggs and bean curds. Thanks to L8 parent, Sonia, for preparing the food for us.